
Sredi marca se je tez dvesto tlanov ZB NOV KS Sta-
dion zbrato na letni skupSčini v družbenem domu Stadion.
PoroČiio je podal predsedntk Slavko Kokalj. V preteklem
obdobju so zelo uspeSno detovali. predvsem je bito
uspešno sodetovanje s krajevno skupnostjo. Notranjedelo
je potekalo preko komisij. ki jih je enajst, pa tudi na
kulturnem področju so bfli aktivni. Velja omeniti, da so
priredili množični Članski izlet na potresno območje v
Breginj, Breginjci pa so obiskali Ljubljano ob lanski pro-

ZB NOV V KS STADION

Aktivne komisije
Predlog za postavitev spomtnskih ptošč

slavi dneva republike, ko so podpisali tudi Jistino o trajnem
prijateljstvu

Organizacijsko delo odbora ZB je bilo dobro: po reorga-
nizaciji šteje celotno Članstvo sedaj 532 Ijudi.

Ko so govorili o delu posameznih komisij. je tovariStca
Kristina Gjud povedala. da je komisija za sociato in zdrav-
stvo posvetila posebno skrb in pozornost bolanim in osta-
relim, katerih število iz leta v leto narašča. Tudi preventiv-
nega zdravljenja je bilo deležno veliko članov in spfoh je ta
komisija zefo uspešno opravljafa svoje delo. Predsednik
komisije za negovanje revolucionarnih tradicij je dodal. da
je bila njihova komisija tudi zeio aktivna in je tesno sodeto-
vala z mladino. Komisija za letovanje je imela pripombe,
da imajo na Banjolah le 16 ležišč. kar se jim zdi odločno
premalo.

Ko so podala poročila $© ostale komisije. se je razvil
živahen pogovor. Sprejefi so predlog. naj bi v naslednjem
letu ob 35-letnici osvoboditve postavili spominsko ploščo
na poslopjih v Dermotovi 11 in Triglavski 36, kjer so bile
pomembne seje OF. Ob koncu so izvolili nov odbor, kate-
rega predsednik je Jože Penca. podpredsednik pa Miha
čerin in Slavko Kokalj
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